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Tomáš Kusý - předseda klubu

Jak bys zhodnotil letošní sezónu? 
Sezónu hodnotím opět jako skvělou. Podařilo se zas 
zvládnout, co jsme si naplánovali, a k tomu přidali 
pár krásných medailí.

Náš areál je zas o něco vymazlenější... Co se po-
vedlo, na co jsi jako předseda hrdý? 
V areálu se podařila rekonstrukce hřiště B, a to díky 
Městské části Praha 8. Podařila se výměna povrchu 
víceúčelového hřiště, kde vznikly i zastřešené dugou-
ty, a to díky ZŠ Dolákova a Městské části Praha 8.

V květnu se ti narodil druhý potomek, krásná hol-
čička Ami. Jak zvládáš předsedování Joudrs s dvě-
ma dětmi?
Hlavní díky patří Eričkovi (pozn. redakce: Eva Rychtaří-
ková, partnerka předsedy), bez ní by času na předsedo-
vání tolik nebylo.

Jak sis užil ME juniorek, které Joudrs pořádalo? 
Moc! Dvojnásobná radost! Jak z pořádání, tak z titulu 
Mistryní Evropy.

Co nás čeká v roce 2022?
Jednáme s MČP8 o opravě povrchu dětského hřiště.
Plánujeme na začátek dubna otevření hřiště C (uměl-
ka) mládežnickým turnajem. Super Cup mužů, který 
se bude konat v koncem srpna. A další krásné poháry 
a medaile.

Zvláštní poděkování...
Poděkování patří všem, kteří jakkoliv pomohli klubu 
v jeho chodu.

Pár otázek pro předsedu Tomáše Kusého
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Síň slávy

V roce 2013 
byli do síně 

slávy uvedeni

V roce 2016
byli do síně 

slávy uvedeni

Tomáš
Kusý

Jiří
Jordán

Jan
Knotek

Eva
Rychtaříková

Eva
Rendlová

Tereza
Jakešová

Lenka
Jaklová

Lucie
Zappová

Daniel
Tobola

Adam
Brothánek

Kateřina
Malá

Jakub
Stařík

Václav
Bačo

Kateřina
Hotová Svádová

Petra
Pravečková

Magdaléna
Loudová

Linda
Rychlá

Jana
Vacíková

V roce 2017
byly do síně 

slávy uvedeny
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Ženy A
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Realizační tým:
 Hlavní trenér: Tomáš Kusý
 Trenéři: Tereza Jakešová, Eva Rendlová, Lucie Zappová, Zdeněk Talácko, Miroslav Wilda, Jaroslav Maron, Pavel Link 
 Skórer: Gabriela Linková
 Hřišťák: Kateřina a Jiří Růžičkovi
Hráčky:
 Julie Coufalová, Karolína Dvořáková, Taylor Ann Edwards, Jana Furková, Kristýna Horáčková, Klára Hudíková, 
 Tereza Jakešová, Veronika Klimplová, Adéla Linková, Michaela Poláková, Klára Pospěchová, Kateřina Růžičková,
 Tereza Sládková, Eliška Slaninová, Adéla Šimůnková, Anna Zoulová
Reprezantace:
 Ženy: Jana Furková, Veronika Klimplová, Anna Zoulová
 U22: Klára Pospěchová, Adéla Šimůnková, Anna Zoulová
 U18: Karolína Dvořáková, Kristýna Horáčková
Soutěž:
 Extraliga žen 2021 - Mistryně ČR
 European Premiere Cup 2021 - 6. místo
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Taylor Ann Edwards
I got lucky this season… I was enough fortunate to play with a very talented group of girls. Winning the championship 
alongside some of the best players in the Czech was special, but my favorite part was the bond I had with the players. 
Everyone was so welcoming and kind. The memories I made this season with the Joudrs will last a lifetime.

Veronika Klimplová 
Sezóna začala opět komplikovaně kvůli covidu. Naštěstí v online soustředěních už máme praxi, takže jsme byly připravené 
a kamery měly zapnuté. Poté, co se liga rozjela, se naše výkony v průběhu sezóny zlepšovaly, což jsme předvedly i na poháru 
v Itálii, kde jsme několik zápasů otáčely naší silou na pálce. Po základní části bylo cílem nehrát čtvrtfinále, abychom mohly 
fyzicky, ale hlavně mentálně zregenerovat. Na Eagles jsme potom vlítly sebevědomě a potvrdily naši pálkařskou formu spojenou 
s kvalitním nadhozem. Cíl na finále byl jasný – jet do Ostravy jen jednou. To se nám podařilo a výsledek 3:0 na zápasy s Arrows 
bylo nejlepší odměnou za náročnou sezónu.

Jana Furková
Již se začátkem sezóny se dalo předvídat, že bude třeba čelit mnoho neobvyklým situacím. A stejně jako loni, se nám, dle 
mého názoru, povedlo jim poměrně efektivně přizpůsobit. Tou největší výzvou však pro nás letos nebylo zvládnout období bez 
možnosti tréninku, ale naopak to, že se softball už konečně hrát mohl, ale zhustil se nám do téměř každého dne. Nahlas teď už 
můžu říct, jak náročné to bylo a jak moc si vážím toho, že jste zůstali až do konce. #thankyoutuna
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Realizační tým:
 Hlavní trenér: Stroner Ondřej 
 Asistent trenéra: Janoušek Radek
 Technická vedoucí: Stronerová Zuzana
 Skórer: Richterová Lenka
 Hřišťák: Nzambi Afonso
Hráči:
 El Amin Jannis, Janoušek Jan, Karger Vincent, Knetl Matěj, Mach Tomáš, Mach Jonáš, Mach Michal,  Míchal Marek,
 Novotný Martin, Nzambi Cédrik, Pokorný Jiří, Procházka Jakub, Svatoň Jan, Vavrečka Adam, Meada Kento
Reprezentace:
 Stroner Ondřej hlavní trenér reprezentace U18
 Mistrovství Evropy 2021 Havlíčkův Brod - 1. místo
Soutěž:
 Extraliga mužů 2021 – 6. místo
 ESF Cup 2021 - 1. místo

Muži A
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Ondřej Stroner - hlavní kauč
Sezóna pohledem hlavního trenéra mužů A: Asi u všech a stejně tak i u mě zazní, že letošní sezónu jsme si opravdu užili. Splnili 
jsme všechny cíle, které jsme si dali, a k tomu přidali i medaili na Super Cupu (ESF Cup). Velmi důležitý je fakt, že jsme všechny 
naše soupeře dokázali alespoň jednou porazit a tedy jsme si dokázali, že hrát opravdu můžeme s každým. Tým už je poměrně 
dobře konsolidovaný a kromě nového přírůstku v podobě Kuby Procházky hraje ve stejném složení již druhým rokem a myslím, 
že si to začíná sedat. Pomohl nám i Radek Janoušek na pozici trenéra obrany. Co bych ale rád vypíchl, je, že tým jde postupnými 
krůčky nahoru, a to nejen softballově, ale i mentálně a tím, jak chceme dál fungovat. Myslím, že za všechny můžu říci, že i v 
dalších sezónách se bude na co těšit a dívat.

Majk – Michal Mach
Na letošní sezónu budu dlouho a rád vzpomínat, jelikož jsem díky ní přišel o mnohá softballová panenství. Podařilo se nám 
poprvé vyhrát velký turnaj, poprvé jsme se dostali do play-off a poprvé jsem vedl extraligový tým v zápase. Jsem rád, že 
z našeho skvělého týmu se stala taková druhá rodina, a jsem vděčný za každou minutu, kterou s nimi můžu strávit na hřišti 
i mimo něj. Díky za super sezónu a doufám, že za pár sezón se nám splní i další poprvé, a to vyhrát extraligu.

Kuba – Jakub Procházka
Sezónu jsem sice nedohrál, ale mohu ji zkusit alespoň oběma rukama zhodnotit. Naskočil jsem už do roztrénovaného vlaku 
někdy koncem dubna.  Zjistil jsem, že chlapské Áčko je celkem fajnová partička, která se softem baví, maká, hází vtípky 
a neskutečně ji smrdí šatna.  Naštěstí je v ní i skupina starších a rozumných. Extraligový výkon celého týmu hodnotím osobně 
velice pozitivně.  Škoda občasného nesoustředění či mírného bláta na hřišti... Až se tohle zmákne, můžeme hrát určitě o titul. 
Letos z toho bylo ,,pouze“ play-off a klidný podzim.  Podíl na tom jistě nese i marodka s dřeváky. Speciální byla rozhodně zlatá 
medaile na Super Cupu (ESF Cup), kde jsme si skvěle zahráli proti různým nadhazovačům Spectra. Díky za skvělou sezónu! 
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Realizační tým:
 Hlavní trenér: Capíková Zuzana
 Asistent trenéra: Hudíková Lucie, Menšíková Ivona
Hráčky:
 Capíková Barbora, Capíková Zuzana, Foitová Květa, Foltýnová Kamila, Hudíková Lucie, Kaufmannová Kristýna, 
 Menšíková Ivona, Onderková Julie, Richterová Lenka, Rychlá Linda, Staňková Eva, Šimůnková Aneta, 
 Šmejkalová Tereza, Šplíchalová Barbora, Štefková Karin, Štefková Nikola
Soutěž:
 Pražský přebor žen, III. ČSLŽ

Ženy C
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Zhodnocení sezóny:
Máme za sebou parádní sezónu plnou krásných softballových zážitků. A taky parádních zranění. Cíl nám tedy opět nevyšel. Tak 
snad konečně příští rok se vyhneme zraněním? Trošku se bojím toho, že pro mne osobně už příští sezóna bude jako pro hráče 
tou poslední...ale motivací, a jako opravdu velikánskou motivací, je mi naše spoluhráčka I.M. Není to prostě o věku - dokud 
na to člověk vidí a ještě se rozeběhne, tak to pořád prostě jde :). Takže příští sezónu ještě ženy C zkusí opět atakovat hranici 
100 doběhů v Pražském přeboru! Všechny jsme letos ze sebe vydaly maximum, potily nejen vodu, někdy i tekla krev.  Zkusily, 
a vlastně musely, zahrát posty, které nehrály několik let, leckdy nikdy a jak nám to krásně nakonec šlo. Celou sezónu se nám 
dařilo  na pálce, v každém zápase bylo vidět vždy několik vícemetových „šťouchů“. Moc bych chtěla poděkovat všem, které se 
letošní sezóny účastnily. Byla to super jízda! Ženy C hrály ve 40 stupních, hrály v dešti, hrály ve tmě, hrály v rozlepených botách, 
hrály v 8, hrály s bolavým ramenem, hrály s bolavým kolenem... Své zkušenosti úročily v Pražském přeboru, 3. lize žen a v pár 
zápasech i v 2. lize žen, kde se potkaly se spoluhráčkami, které jsou i 3x mladší.

Nejlepší pálkařka: Karin Štefková (několik HR, 1 Grandslam)
Nadhazovač a kečr jednoho zápasu: Lucka Hudíková
Smolaři sezóny: Linda Rychlá + Zuzana Capíková + Nikola Štefková (těžké se rozhodnout pro jedno jméno)
Největší optimista a smíšek: Lenka Richterová
Nejzkušenější hráč: Ivona Menšíková

Z průzkumu, jestli dáme ještě jednu sezónu:
„Já se na příští rok těším už teď!“
„I já se snad ještě nerozpadnu, tak jdu do toho.“
„No, mám nový spiky, takže musím ... “
„Já s příštím rokem už počítám, takže žádný končení!“

Kuriozita ze stran fanoušků: 
Ač ženy C nemají v týmu žádnou Káju, tak na jednom zápase jeden maličký fanoušek skandoval:
„Vy-střel ra-ke-tu, vystřel raketu, Karle pojď!“  
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Realizační tým:
 Hlavní trenér: Beneš Jan, Kaňkovský Pavel
 Technický vedoucí: Čáp Jan
Hráči:
 Beneš Jan, Bílek Jan, Čáp Jan, Chaloupka Antonín, Jelínek František, Kaňkovský Pavel,  Mach Michal, 
 Novotný Slavomír, Stařík Jakub, Šimek Jiří, Tobola Daniel, Šulc Josef, Valchař Josef

Soutěž:
 1. třída pražského přeboru – 1. místo; skóre 232:78
 neúspěšná baráž o Pražský přebor

Muži C
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Jakub Stařík
Sezóna 2021 se nesla ve znamení posílené spolupráce s hlavní mužskou větví rodiny Joudrs. Na každé střetnutí jsme byli 
posílení o nadhazovače, catchera a často i jednoho až dva hráče do pole, a hra i nadšení v týmu tomu odpovídalo.
Od začátku sezony jsme patřili k největším favoritům na vítězství v základní části, byť jsme si to nikterak nepřipouštěli a hráli 
jsme hlavně proto, aby nás to bavilo.
Tímto bychom chtěli poděkovat Michalovi, Honzovi, Vincovi, Matějovi, Radkovi, Kubovi, Vítkovi, Adamovi a samozřejmě Ondrovi, 
který celou dohodu zaštítil. Kluci do týmu skvěle zapadli, v zápasech hráli naplno, dokázali sehnat i jednoho dalšího, když se mi 
to zrovna nedařilo, odpálili si víc než pár homerunů, a celkově byla paráda s nimi nastupovat.
U tradičních jmen naší soupisky došlo k výraznému zlepšení na pálce. Dokladem je 232 doběhů v 15 zápasech, což je průměr 
téměř 15 a půl bodu na zápas. Jo, byla to letos pořádná střelnice.
Díky prvnímu místu v 1. třídě jsme dostali šanci si zahrát ještě listopadovou baráž proti týmu PV. Punkáči, jak si tihle hoši 
přezdívají, nám ale nastavili zrcadlo, a po vítězství 15:7 jasně uhájili přeborovou příslušnost.
Nám to nicméně dalo poměrně slušnou motivaci potrénovat a zlepšit se v sezóně příští. A tam to přeborovému týmu pořádně 
natřít. Držte nám palce.

Pavel Kaňkovský
Téměř 250 doběhů, výrazné zlepšení pálky – kromě Benyho. Dlouhá sezóna, chuť příští rok trénovat a postoupit, dobrá atmosféra 
s mladejma, posila Fanda TOP. Koncem sezóny jsme si uvědomili, že nechodí Dan :-)
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Realizační tým:
 Hlavní trenér: Tomáš Kusý 
 Trenéři: Tomáš Sobotka, Radim Krušinský, Monika Trnková
 Technická vedoucí: Jitka Chaloupková 
Hráčky:
 Karolína Domesová, Karolína Frýbová, Anna Haincová, Tereza Haspeklová, Amálie Chaloupková, Nela Janáčková,
 Silvie Krušinská, Aneta Molentová, Karolína Nosková, Adéla Sobotková, Hana Vazačová, Markéta Vlčková,
 Rebeka Wenclová, Kristýna Žáková
Reprezantace:
 U18: Amálie Chaloupková, Nela Janáčková, Silvie Krušinská, Aneta Molentová
 ME Juniorek - 1. místo
Soutěž:
 Extraliga Juniorek - 2. místo
 MČR Juniorek - 1. místo
 II. liga žen - 2. místo

Juniorky A
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Radim Krušinský
Sezóna byla dlouhá, náročná, ale bylo to fajn a moc jsme si to užili. Celý tým byl mimo hřiště jedna velká rodina. Na hřišti 
připomínal dravce, který jde za svým cílem. Což pocítil nejeden soupeř. Díky všem, kteří v týmu makali, i těm, kteří nám 
pomáhali a fandili nám.

Adéla Sobotková
Letošní sezónu bych zhodnotila jako velmi povedenou! Náš tým se oproti loňskému roku celkem omladil, ale kolektiv byl pořád 
stejně skvělý. Myslím si, že velkou roli v naší úspěšnosti hrálo naše nasazení, když jsme kvůli téhle těžké situaci spojené 
s covidem museli trénovat celou zimu individuálně a spojovali se bohužel jenom online. Dosáhli jsme skvělých výsledků a máme 
být na co pyšní. Chtěla bych poděkovat všem hráčkám a trenérům za tuhle sezónu!

Tereza Haspeklová
Letošní sezónu bych hodnotila jako kladnou. Byli jsme nově složený tým, který se skládal z mnoha mladých hráček, ale i starých 
“ksichtů”. I přes těžkou situaci jsme všichni makali naplno a zvládli jsme to dle mého názoru velmi dobře. Náš tým měl také 
mnoho úspěchů, které byly občas dost napínavé. Jsem na náš tým velmi pyšná, protože to jsou velké úspěchy! 
Děkuju spoluhráčkám i realizačnímu týmu za skvělou sezónu. 
P.S. Hádanka: kdo je to RT?:)
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Realizační tým:
 Hlavní trenér: Ivona Menšíková
 Trenér: Petr Tvrdek
 Technický vedoucí: Pavel Menšík
 Kondiční trenér: Robert Sklenařík
Hráči:
 Ondřej Hainc, Jakub Holoubek, Dominik Hovorka, Ondřej Kratochvíl, Tomáš Krčka, Matouš Mamolat, Albert Menšík, 
 František Mikeš, Jakub Moulík, Adam Peter, Filip Průšek, Jan Pytelka, Adam Sklenařík, Andrej Sokol, Radek Šmejkal,
 Ondřej Tvrdek, Vít Vavrečka, Adam Vít
Reprezantace:
 U18: Andrej Sokol
Soutěž:
 Extraliga juniorů - 4. místo
 2. liga mužů - 4. místo 
 Open MČR U18 - 1. místo
 Memorial Mikea Stapletona - 3. místo

Junioři
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Ivona Menšíková - hlavní trenér 
Skvělá sezóna s partou super kluků byla z pohledu zápasů opravdu náročná a kluci museli odvést pořádný kus práce. Spoustu 
času jsme strávili nejen na hřišti, ale i na cestách. Už minulý rok se vytvořila dobrá parta, ale tento rok se ještě víc semknula. 
Je škoda, že se nám nepodařilo velmi dobře rozjetou Extraligu juniorů dotáhnou až k zisku medailí. Čeho si ale cením víc než 
cenného kovu, je to, že každý finálový zápas byl boj do posledního míče a z hřiště jsme mohli vždy odejít se ctí.

Tomáš Krčka - kapitán 
Sezóna byla pro nás velkým přínosem a jako tým jsme se hodně posunuli. Celou sezónu se nám hodně dařilo, ale bohužel jsme 
ji nezakončili nejlépe. Pokazili jsme play-off, ale o to si víc myslím, že příští sezóna nebude mít chybu.

Adam Vít 
Ať už prohráváme nebo vyhráváme, tak mě soft baví hlavně kvůli naší partě, která je super. Tento rok se nám nepovedl závěr 
Superligy juniorů, ale spravili jsme si chuť na Open MČR U18. Máme tedy motivaci pořádně zamakat přes zimu a příští rok si to 
prostě urveme.

Zvláštní poděkování:
Chtěli bychom moc a moc poděkovat Martině Macháčkové za krásné fotky z našich zápasů. Díky nim jsme si mohli připomenout 
spoustu zážitků. 
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Realizační tým:
 Hlavní trenér: Jana Jasanská
 Trenéři: Tomáš Jasanský, Albert Menšík
 Technická vedoucí: Petra Dudová
Hráčky:
 Zuzana Dudová, Markéta Jasanská, Adéla Katzová, Veronika Košťálová, Hana Menšíková, Tereza Pechalová, 
 Markéta Susková, Martina Šebestová, Karolína Teplá, Eliška Valešová, Kamila Zimová
Reprezantace:
 U18: Markéta Jasanská
Soutěž:
 2. liga juniorek - 1. místo

Juniorky B
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Již v průběhu sezóny nám statistiky ukázaly, že v přidělených soutěžích většina hráček týmu dosahuje výkonů excelentních.  
Nastal čas přechodu hráček do výkonnostních soutěží. 
Tempo projevilo zájem o návrh společného projektu a postoupily jsme do Extraligy. Nadstavbu 3. Ligy žen jsme vyhráli a porazili 
všechny týmy, které postoupily do Final Four. Důsledkem je, že Tempo usiluje i o uvolnění hráček do 2. ligy žen. Tak asi dobrý, 
uvidíme...
Maki J.
Tenhle rok nemohl být lepší, strašně jsme se zlepšily, jak na pálce, tak v poli a celkově jako tým. Nakonec jsme dostaly 
příležitost hrát vyšší ligu, do které jsme se bez chyby probojovaly. Chtěla bych holkám a trenérům poděkovat, jak úžasný tým 
jsou. Jste nejlepší!
Zuzi
Kdybych měla krásně vystihnout sezónu, řeknu: Sakra! To byla jízda! S holkami jsme si to moc užily a držely po celou dobu jako 
jeden tým. Někdy to bylo možná náročný, ale zvládly jsme to naprosto perfektně a já za to holkám moc děkuju! Další obrovský 
dík patří trenérům, kteří nás motivují k lepším výkonům, jako je například letošní postup do extraligy!
Marťa
Chtěla bych poděkovat trenérům i všem ostatním, kteří se podíleli na tom, že náš tým vůbec mohl fungovat, a hlavně holkám za 
to, že spolu držíme, za vaše výkony v posledních zápasech a těším se, kam to tohle béčko dotáhneme.
Verča
Tahle sezóna byla opravdu skvělá. S holkami jsem si to hrozně užila a je neskutečné, že příští sezónu si budeme moct zahrát 
extraligu. Za tak skvělou sezónu musím poděkovat hlavně holkám, ale samozřejmě i trenérům. Díky za skvělý rok a těším se na 
ten další.
Eliška
Letošní sezónu jsem si s holkami moc užila. Bavily mě zápasy, tréninky, prostě všechno. Jsem moc ráda, že jsme vybojovaly 
extraligu i přes to, že nás měly „jenom“ za béčko. Jsem na nás pyšná!
Maki S.
Sezóna byla skvělá, stejně jako holky, se kterýma už tolik let hraju. Přestože jsme toho v zimě kvůli pandemii tolik 
nenatrénovaly, do zápasů jsme chodily o to víc s chutí a hlavně radostí ze hry. Takže já si tento rok moc užila a všem za něj 
děkuji.
Kája
Letošní sezónu jsem si fakt užila! Všechny turnaje jsme odehrály suprově a na každý z nich jsem se strašně těšila. Jsem strašně 
pyšná na náš tým, za tu hromadu výkonů a postup do extraligy. Už se nemůžu dočkat, až to zase rozjedem!!!
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